
 

 

Ηράκλειο,  16 Μαρτίου  2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα:  Όχι στην υποβάθμιση του ΠΕΚΑ Κρήτης 

 

Η ίδρυση και λειτουργία του ΠΕΚΑ Κρήτης βοήθησε στην καταπολέμηση της 

αδήλωτης εργασίας και της εισφοροδιαφυγής, καθώς ενίσχυσε τους ελεγκτικούς 

μηχανισμούς για τη διασφάλιση των δικαιωμάτων των εργαζομένων ενώ ενίσχυσε και 

τα ασφαλιστικά ταμεία, αναφέρει το Σωματείο Ξενοδοχοϋπαλλήλων Ηρακλείου. 

 

Η εν λόγω υπηρεσία λειτουργούσε επί 24 ώρου βάσεως ακόμα και την Κυριακή, και 

οι έλεγχοι πραγματοποιούνταν με φυσικές παρουσίες στους χώρους εργασίας. 

 

Όμως το τελευταίο διάστημα παρατηρείται η μετακίνηση υπηρεσιακών στελεχών από 

το ΠΕΚΑ Κρήτης σε άλλες υπηρεσίες. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

 

Προτίθεται να ακυρώσει τις μετακινήσεις των υπαλλήλων για να συνεχίσει να 

λειτουργεί σωστά ο ΠΕΚΑ Κρήτης; 

Θα ενισχύσει το συγκεκριμένο ελεγκτικό μηχανισμό με ανθρώπινο δυναμικό και 

υλικοτεχνικό εξοπλισμό για την εντατικοποίση των ελέγχων; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5104

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/3/2021




